

Senvest Capital Inc. Announces Acceptance by TSX of Normal Course Issuer Bid

MONTREAL, QUÉBEC, August 11, 2023 - Senvest Capital Inc. (the "Corporation") (TSX: SEC) announced today the acceptance by the Toronto Stock Exchange (the "TSX") of the Corporation's notice of intention to make a normal course issuer bid (the "NCIB"). Pursuant to the NCIB, the Corporation proposes to purchase, from time to time, if considered advisable, up to an aggregate of 100,000 of its common shares, being approximately 4.04% of its 2,474,724 issued and outstanding common shares as of August 4, 2023, through the facilities of the TSX or through various eligible alternative trading systems in Canada. However, due to the historically low volume of trading of its common shares on the TSX, the Corporation advises that actual purchases under the NCIB may in fact be significantly less than 100,000 shares. Purchases may commence on August 16, 2023 and will conclude on the earlier of the date on which purchases under the bid have been completed and August 15, 2024.

The average daily trading volume of the Corporation's common shares over the most recently completed six calendar months was 20 common shares. Accordingly, as regards purchases of common shares made by the Corporation through the facilities of the TSX, the Corporation is entitled to purchase, on any trading day, up to 1,000 common shares and to make block purchases of its common shares which exceed such daily limit no more frequently than once per calendar week.

The Corporation wishes to take advantage of the market trading prices of its common shares from time to time. It is the opinion of management that, from time to time, the market price of its common shares may not adequately reflect the value of the underlying assets of the Corporation. The board of directors of the Corporation believes that the proposed purchases may be in the best interests of the Corporation and may constitute a desirable use of corporate funds. All common shares purchased by the Corporation pursuant to the NCIB will be cancelled.

In connection with the NCIB, the Corporation has established an automatic purchase plan (the "Plan"). The Plan enables the Corporation to provide standard instructions regarding how the common shares are to be repurchased on the open market during self-imposed blackout periods. The Plan constitutes an automatic plan for purposes of applicable Canadian securities legislation and has been pre-cleared by the TSX.

On August 16, 2022, the Corporation commenced a normal course issuer bid to purchase up to 100,000 common shares. Under that bid, which is scheduled to expire on August 15, 2023, the Corporation purchased and cancelled a total of 13,100 of its common shares at a weighted average price of \$331.18 per common share through the facilities of the TSX.

Senvest Capital Inc. and its subsidiaries have business activities in merchant banking, asset management, real estate and electronic security.

For more information, please contact Mr. George Malikotsis, Vice-President, Finance of Senvest Capital Inc., at (514) 281-8082.

Senvest Capital Inc. annonce que la TSX a approuvé son offre publique de rachat dans le cours normal des activités

MONTREAL (QUEBEC), le 11 août 2023 - Senvest Capital Inc. (la « Société ») (TSX : SEC) a annoncé aujourd'hui que la Bourse de Toronto (la « TSX ») a accepté son avis d'intention de présenter une offre publique de rachat dans le cours normal des activités (l'« Offre »). Aux termes de l'Offre, la Société propose d'acheter, de temps à autre et si elle le juge à propos, jusqu'à 100 000 de ses actions ordinaires au total, soit environ 4,04% de ses 2 474 724 actions ordinaires émises et en circulation en date du 4 août 2023, par l'entremise de la TSX ou de plateformes de négociation parallèles admissibles au Canada, le cas échéant. Toutefois, en raison du volume historiquement bas des négociations de ses actions ordinaires à la TSX, la Société informe que le niveau des achats réels aux termes de l'Offre pourrait, en fait, être considérablement inférieur à 100 000 actions. Les achats peuvent être effectués entre le 16 août 2023 et la date la plus rapprochée entre celle à laquelle le nombre maximal d'actions ordinaires a été acheté aux termes de l'Offre et le 15 août 2024.

Le volume moyen des opérations quotidiennes sur les actions ordinaires de la Société au cours des six derniers mois civils complets s'établissait à 20 actions ordinaires. Par conséquent, à l'égard des achats effectués par l'entremise de la TSX, la Société peut, à chaque jour de bourse, acheter jusqu'à 1 000 actions ordinaires et acheter un bloc de ses actions ordinaires en sus de l'achat quotidien maximum permis au plus une fois par semaine civile.

La Société souhaite tirer parti de temps à autre du prix auquel ses actions ordinaires se négocient sur le marché. La direction estime que parfois le cours des actions ordinaires de la Société ne reflète pas adéquatement la valeur de ses actifs sous-jacents. Le conseil d'administration de la Société estime que les achats proposés pourraient être avantageux pour la Société et constituer une utilisation judicieuse de ses fonds. Toutes les actions ordinaires achetées par la Société dans le cadre de l'Offre seront annulées.

Accessoirement à l'Offre, la Société a mis en place un régime de rachat automatique (le « Régime »). Le Régime permet à la Société d'établir des instructions standards à l'égard de la façon dont les actions ordinaires peuvent être rachetées sur le marché libre au cours des périodes de restriction sur les transactions qu'elle s'impose. Le Régime constitue un régime automatique pour les fins des lois canadiennes applicables en valeurs mobilières, et a été préalablement approuvé par la TSX.

Le 16 août 2022, la Société a lancé une offre publique de rachat dans le cours normal des activités en vue d'acheter jusqu'à 100 000 actions ordinaires. Dans le cadre de cette offre, qui doit expirer le 15 août 2023, la Société a acheté et annulé au total 13 100 de ses actions ordinaires à un prix moyen pondéré de 331,18\$ par action ordinaire par l'entremise de la TSX.

Senvest Capital Inc. et ses filiales exercent des activités commerciales dans les secteurs des services bancaires d'investissement, de la gestion d'actifs, de l'immobilier et des systèmes électroniques de sécurité.

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec M. George Malikotsis, vice-président, Finances de Senvest Capital Inc., au 514-281-8082.